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Interpelacja

w sprawie Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej Dom w Skierniewicach

Uzasadnienie

W  nawiązaniu  do  sprawozdania  z  działalności  Placówki  Opiekuńczo-Wychowawczej  Dom  w
Skierniewicach przedstawionej na ostatniej  Komisji d/s Samorządu, Zdrowia, Pomocy Społecznej
oraz Ładu i Porządku Publicznego Rady Miasta  Skierniewice  chciałabym się dowiedzieć jakie są
dalsze plany wobec Placówki.  Obecnie miasto wynajmuje budynek przy ulicy Jana III Sobieskiego
2B,za  który  płaci  miesięcznie  20tyś  PLN  czynszu.    Czy  ośrodek  ma  dalej  funkcjonować  w
dotychczasowym wynajmowanym budynku, w którym panują trudne warunki,  czy też planowany
jest  powrót do budynku  przy  ul.  Nowobielańskiej.  Jeśli  tak to  proszę  o podanie  przybliżonego
terminu. Czy miasto przewiduje otwarcie więcej niż jednej placówki ze względu na dużą ilość dzieci
i  młodzieży  z  dysfunkcyjnych  rodzin  z  terenu  naszego  miasta?  Czy  miasto  rozważa  likwidację
Placówki? Jeśli tak, to która placówka przejmie dzieci i co się stanie z pracownikami? 

Los Placówki Dom leży mi na sercu i uważam, że miasto powinno szczególnie dbać o najmłodszych
mieszkańców Skierniewic będących się w bardzo trudnej sytuacji rodzinnej. 

Z wyrazami szacunku,

         Justyna Kulig


